

目 次

从早期注音看三四等韵合流和资思部的出现时间	孙玉文 (1)
“诚愿(愿)、诚当、谁堪、论辟”释义辨析	
——《汉语大词典》修订手札四则	华学诚 (21)
现代汉语 VVOON 型合成复合词的句法语义特点研究	周 韧 (27)
极性程度句式“最 A 不过”的生成机制与动因	
——兼谈同义程度糅合句式的类别与演变	叶建军 (35)
清代《说文》学新材料的发掘、整理与研究	任健行, 李运富 (44)
再论汉语方言“支微入鱼”演变的阶段性	桑宇红, 李甜甜 (53)
山西晋语山阴话“果然”类副词“诚实”与“可可儿”	郭利霞 (61)
简讯 书讯	(20) (34) (60)

Contents of Major Papers

Time of Confluence of the Third and the Fourth Divisions and the Emergence of the	
Zisi (资思) Rhyme Group Based on Early Phonetic Annotations	Sun Yuwen (1)
Analysis on the Definition of Chengyuan (诚愿(愿)), Chengdang (诚当), Shuikan (谁堪) and Lunpi (论辟)	
——Four Notes for the Revision of <i>Hanyudacidian</i> (汉语大词典)	Hua Xuecheng (21)
On the Syntactic and Semantic Features of VVOON Type Compound in the Contemporary Chinese	Zhou Ren (27)
The Generation Mechanism and Motivation of the Extremity Degree Construction “Zui A Buguo (最 A 不过)”	
——Also on the Category and Evolution of Eynonymous Degree Blend Constructions	Ye Jianjun (35)
The Excavation, Compilation and Research of New Materials for the Study	
on <i>Shuowen</i> (说文) in the Qing Dynasty	Ren Jianxing, Li Yunfu (44)
Re-discussion on the Phases of Evolvment of Zhiweiruyu (支微入鱼) in Chinese Dialect	Sang Yuhong, Li Tiantian (53)
On the Adverb Chengshi (诚实) and Keker (可可儿) Meaning Guoran (果然)	
in Shanyin Dialect of Jin Dialect in Shanxi Province	Guo Lixia (61)

本刊实行双向匿名审稿制度 本刊不以任何方式收取任何费用